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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Határok nélkül — veszélyek nélkül!” címmel a Házszabály 91 . -a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország nem els ő ízben szembesül védtelenségével az importélelmiszerek kapcsán .

Európai Unió-s tagságunk bizony nem csak előnyt, de ebben az esetben kifejezetten hátrányt

jelent hazánknak . Hiszen ellenőrzés nélkül, határok nélkül kerül be az országba a külföldr ől

importált élelmiszer . Ez önmagában nem jelentene veszélyt, ha időről időre nem kerülnének

elő szennyezett, mérgez ő élelmiszerek . Jelen esetben az Írországból származó sertés é s

marhahús. Az országhatárok elt űntével a kormány és az általa irányított hatóságok feladat a

lenne az állampolgárok védelme. Az élelmiszerbiztonság manapság már hasonló prioritás t

élvez, mint a közbiztonság, vagy a honvédelem .

Miniszter Úr !

Milyen eszközökkel kívánja a kormány, illetve a minisztérium megvédeni az embereket a

külföldről érkező mérgező élelmiszerekkel szemben? Milyen tervei vannak a tárcának a z

importélelmiszerek ellen őrzésére ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Selmeczi Gabriella
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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